Lucie Chang Fine Arts

Address: G/F, No. 26,Tal Ping Shan Street, Sheung Wan, HK Tel: +852 2546 8128 Fax: +852 2546 8028 Info@luciechanafinearts.com



黄威 Huang Wei

Born in Inner Mongolia of Baotou City in 1985, Huang Wei received his Bachelor's Degree in Chinese Painting from the Tianjin Academy of Fine Art in 2011 and then went on to complete his Master Degree in Arts from the Art Institute of University of Tibet in 2014. He currently lives and works in Beijing.

Huang's work features the religion painting of Tibet. After graduated from the Tianjin Academy of Fine Art, he had been to Tibet for 3 years. During the stay in Tibet, he learnt the deep root of traditional Tibetan Buddhism and Tibetan Art by visiting various Temples and Museums. He had finished a Thangka painting (ahighly colourful Tubetan Buddhist painting on cotton, or silk, usually depicting a Buddhist deity, scene, or mandala) followed a Tibetan artist. What he had learnt from that not only the techniques of Tibetan Art, but also the status of calmness and concentration. With the understanding of Tibetan Buddhism, his work synthesizes the tradition of the art, religious and philosophy of Tibet, with a unique artistic language and independent contemplation into a succinct way.

1985年出生於內蒙古包頭市。2011年畢業於天津美術學院國畫系獲學士學位。2014年畢業於西藏大學藝術學院獲碩士學位。現生活及工作於北京。

其作品結合了西藏傳統藝術精神。自從於天津美術學院國畫系畢業後,他決定去西藏讀研3年。在修讀間,他常流連於廟宇和博物館,學習了西藏傳統佛教和藝術的精湛技藝和濃厚的精神氣息。他更有幸跟隨一位畫派傳承人學習完成了一幅唐卡(藏族文化中一種獨具特色的繪畫藝術形式,用明亮的色彩描绘出神圣的佛的世界,題材內容涉及藏族的歷史、政治、文化和社會生活等諸多領域)。透過在西藏修行,黃威不但吸收了藏地藝術的圖案、造型、語言及技藝等基本元素,藏族人融入生命的虔誠,更給予他在心境和態度上的轉變。他通過對西藏宗教、藝術的接觸和了解,逐漸有了一些自己的解讀,其作品有意無意地與西藏傳統藝術和宗教哲學思想產生了一些微妙的聯繫。

Lucie Chang Fine Arts

Address: G/F, No. 26,Tal Ping Shan Street, Sheung Wan, HK Tel: +852 2546 8128 Fax: +852 2546 8028 info@luclechanafinearts.com

Solo Exhibition

- 2016 "Cloud Atlas Huang Wei Solo Exhibition", Lucie Chang Fine Arts, Hong Kong
- 2015 "Zen Bodhi Huang Wei Exhibition", Shaolin Temple UK, UK

Group Exhibition

- 2016 "Art Beijing 2016" China National Convention Center Beijing
 - "WANYING YOUNG DREAMS" Discover young talent, WANYING ART MUSEUM
- 2015 "Because of this Exhibition of Chinese Contemporary Ink" China National Academy of Fine

Arts International Exhibition Center

- "Ink mind: natural duality" Hangzhou Beauty and Art Center
- "2015 Art found" Beijing L'OFFICE Art Space
- "Circles and Squares In May" Hong Kong LiLln Chen Gallery
- "Chines Ink On Paper" Beijing Rightview Art Museum
- "Mountains Beyond Mountains" Jiangning Nanjing weaving Museum
- "2015 Art Nova 100 Opening Exhibition and 5th Anniversary Celebration" National Agricultural Exhibition Center Beijing
- "The 11th China International Gallery Exposition" China National Convention Center Beijing
- "Somewhere In Time" Around Space Gallery Shanghai
- "Countertrend-Zone-Chapter 1" Sunyard Art-Sinceren Art Center Hangzhou
- 2014 Think unbounded "Caesar art star 2014 art academy college students annual nomination exhibition" Beijing Today Art Museum
 - "Cloud young artist painting exhibition" Manet Grass Art Museum in Beijing
 - "China (linyi) international art exhibition" Linyi in Shandong International Convention and Exhibition Center
 - "Ten years- revival plan of contemporary art" Beijing Song Zhuangwen ITO Gallery
- 2012 "Plan:after the ink extension and steering invitational exhibition of Chinese painting" Tianjin Western Art Gallery
- 2011 "A journey China key art academy 2011 graduate excellent exhibition" Tianjin Academy Of Fine Arts Gallery

Lucie Chang Fine Arts

Address: G/F, No. 26,Tai Ping Shan Street, Sheung Wan, HK Tel: +852 2546 8128 Fax: +852 2546 8028 info@luciechangfinearts.com

個人展覽

2016 《雲圖——黄威作品展》, Lucie Chang Fine Arts, 香港 2015 《禅·五色菩提——黄威作品展》, 英國少林寺, 英國

聯展

2016 《藝術北京》, 北京全國農業展覽館

《2016萬營暢想 青年藝術發現》,萬營藝術空間

2015 《由於今——中國當代水墨聯展》,中國國家畫院國展美術中心

《水墨記:自然的雙重性》,杭州美和院藝術中心

《2015藝術發現》, 北京藝術財經空間

《五月方圓》,香港陳麗玲畫廊

《紙本水墨》,北京正觀美術館

《山外有山》,南京江寧織造博物館

《2015年度青年藝術100北京啟動展暨五周年慶》, 北京全國農業展覽館

《第十一届中藝博國際畫廊博覽會》,北京國家會議中心

《不期而遇》,上海周圍藝術畫廊

《逆時區 第一回》,杭州信雅達,三清上藝術中心

2014 《凱撒藝術新星-思無界2014藝術院校大學生年度提名展》, 今日美術館, 北京

《雲圖 - 青年藝術家繪畫作品展》, 馬奈草地美術館,北京

《中國(臨沂)國際藝術大展》,臨沂國際會展中心,山東

《十年之見》,當代藝術新銳計劃,北京

2012 《後筆墨計劃:延伸與轉向中國畫邀請展》,西洋美術館,天津

2011 《千里之行 - 中國重點美術院校2011屆畢業生優秀作品展》,天津美術學院美術館,天津